
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 14 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 517                                              01 лютого 2024 року 
 

Загальна кількість членів Громадської ради – 34 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  19 осіб (реєстр додається). 

 

Запрошені:  

 заступник начальника Київської міської військової адміністрації, 

полковник Аскаров В.Х. 

 головний спеціаліст відділу внутрішньої політики та взаємодії з 

інститутами громадянського суспільства Департаменту суспільних 

комунікацій виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) Селюк І.М. 

 директор Департаменту соціальної та ветеранської політики 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Світлий Р.В. 

 начальник відділу Департаменту культури Ващенко О.Ю. 

 президент Нотаріальної палати України Марченко В.М. 

 заступник директора Департаменту молоді та спорту Яремійчук Л.В. 

 заступник директора Департаменту молоді та спорту Видиш В.М. 

 перший заступник директора Департаменту суспільних комунікацій 

Рубан Д.О. 

 начальник Управління з питань реклами Поліщук О.М. 

 директор Департаменту муніципальної безпеки Ткачук Р.С. 

 начальник відділу з питань внутрішньої політики, зв'язків з 

громадськістю та ЗМІ Департаменту суспільних комунікацій Лис О.О.  

 директор Департаменту (Центр) надання адміністративних послуг 

Шамрай Н.В. 

 директор Департаменту транспортної інфраструктури Кандибор Р.В. 

 заступник директора Департаменту транспортної інфраструктури 

Лелюк Р.В. 



 директор Департаменту промисловості та розвитку підприємництва 

Костіков В.В. 

 заступник директора Департаменту промисловості та розвитку 

підприємництва Циба В.В. 

 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

поінформував присутніх, що на засіданні зареєстровано 19 членів 

Громадської ради із 34. Таким чином, засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) правомочне. Кривошея Геннадій Григорович запропонував 

розпочати засідання. 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який вручив Подяки Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) представникам деяких Департаментів за активну співпрацю та 

взаємодію з Громадською радою та громадськістю та відмітив, що таке 

плідне співробітництво допомагає зміцнювати діалог між міською владою та 

громадськістю, сприяючи розвитку нашого міста! 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 

1. Про звіт голови Громадської ради за 2023 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

2. Про План роботи громадської ради на 2024 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

3. Про проведення публічних звітів перед територіальною громадою 

міста Києва структурними підрозділами КМВА та КМДА за 2023 рік 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 

4. Про налагодження додаткової співпраці з окремими структурними 

підрозділами КМВА та КМДА (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

5. Про внесення змін до розпорядження КМДА щодо пересувної 

торгівлі (Доповідає Лисенко О.П.) 

6. Про співпрацю з ТКК Київської міської ради щодо питань перевірки 

стану станцій Метрополітену (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

7. Різне. 

7.1 Про розгляд звернення ГО «Вибачте що живі» та БФ «Нащадки 

Сагайдачного» щодо можливого незаконного заволодіння 

бюджетними коштами міста Києва. (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

                                                                                                                                                



Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 

додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний:  

 

1. Щодо внесення змін до персонального складу Громадської ради 

2. Про звіт голови Громадської ради за 2023 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

3. Про План роботи громадської ради на 2024 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

4. Про проведення публічних звітів перед територіальною громадою 

міста Києва структурними підрозділами КМВА та КМДА за 2023 рік 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 

5. Про налагодження додаткової співпраці з окремими структурними 

підрозділами КМВА та КМДА (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

6. Про внесення змін до розпорядження КМДА щодо пересувної 

торгівлі (Доповідає Лисенко О.П.) 

7. Про співпрацю з ТКК Київської міської ради щодо питань перевірки 

стану станцій Метрополітену (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

8. Різне. 

8.1 Про розгляд звернення ГО «Вибачте що живі» БФ «Нащадки 

Сагайдачного» щодо можливого незаконного заволодіння 

бюджетними коштами міста Києва. (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

8.2 Про розгляд звернення Дмитра Калька щодо звернення до 

начальника Київської міської військової адміністрації, Попка 

Сергія Миколайовича для вжиття заходів щодо введення у дію 

Протоколів Ради оборони міста Києва відповідними 

розпорядженнями та забезпечення виконання положень Указу 

Президента України №493/92 та Положення № 731 щодо 

державної реєстрації тих НПА, які зачіпають права людини   

(Доповідає Калько Д.О.)  

8.3 Про стан реагування на звернення Громадської ради при КМДА 

та виконання рішень Громадської ради при КМДА  комітетами та 

окремими членами ГР. (Доповідає Павленко А.М., Слесаренко 

Є.І.) 

8.4 Про розгляд інформації за підсумками проведеного Комітетом з 

питань охорони здоров’я та соціальної політики, внутрішньо 

переміщених осіб та учасників бойових круглого столу від 

29.11.2023. (Доповідає Петровський В.Б.) 

 



                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

1. Щодо внесення змін до персонального складу Громадської ради при 

КМДА (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

2. Про звіт голови Громадської ради за 2023 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

3. Про План роботи громадської ради на 2024 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

4. Про проведення публічних звітів перед територіальною громадою 

міста Києва структурними підрозділами КМВА та КМДА за 2023 рік 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 

5. Про налагодження додаткової співпраці з окремими структурними 

підрозділами КМВА та КМДА (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

6. Про внесення змін до розпорядження КМДА щодо пересувної 

торгівлі (Доповідає Лисенко О.П.) 

7. Про співпрацю з ТКК Київської міської ради щодо питань перевірки 

стану станцій Метрополітену (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

8. Різне. 

8.1 Про розгляд звернення ГО «Вибачте що живі» щодо можливого 

незаконного заволодіння бюджетними коштами міста Києва. 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 

8.2 Про розгляд звернення Дмитра Калька щодо звернення до 

начальника Київської міської військової адміністрації, Попка 

Сергія Миколайовича для вжиття заходів щодо введення у дію 

Протоколів Ради оборони міста Києва відповідними 

розпорядженнями та забезпечення виконання положень Указу 

Президента України №493/92 та Положення № 731 щодо 

державної реєстрації тих НПА, які зачіпають права людини   

(Доповідає Калько Д.О.)  

8.3 Про стан реагування на звернення Громадської ради при КМДА 

та виконання рішень Громадської ради при КМДА  комітетами та 

окремими членами ГР. (Доповідає Павленко А.М., Слесаренко 

Є.І.) 

8.4 Про розгляд інформації за підсумками проведеного Комітетом з 

питань охорони здоров’я та соціальної політики, внутрішньо 

переміщених осіб та учасників бойових круглого столу від 

29.11.2023. (Доповідає Петровський В.Б.) 

                                                              

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 



 

Перше питання порядку денного: «Щодо внесення змін до персонального 

складу Громадської ради при КМДА» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який поінформував про отриману заяву від члена 

Громадської ради, Салуна В.І., щодо його рішення вийти зі складу 

Громадської ради за власним бажанням. Згідно із заявою, від Секретаріату 

Громадської ради надійшла пропозиція підтримати вибуття В.І. Салуна. 

 

Крім того, Кривошея Г.Г. вказав на необхідність ухвалення рішення щодо 

включення нових членів до складу Громадської ради. Зазначено, що це 

повинно відбутися відповідно до результатів рейтингового голосування, яке 

відбулося на установчих зборах для формування нового складу на 

установчих зборах щодо формування нового складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації). Враховуючи те, що після виходу зі складу Громадської ради 

Соловйової М.М вже є  наявність одного вакантного місця в складі 

Громадської ради, Кривошея Г.Г. запропонував включити до складу 

Громадської ради двох наступних за рейтинговим списком представників.  

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., 

Павленко А.М., Оніщенко Д.М., Назаренко Б.С., Білінський Т.В., 

Забранський А.В. 

За результатами обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував схвалити 

наступні рішення: 

 

1. Підтримати заяву члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Салуна В.І. щодо виключення його зі складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) 

2. Відповідно до результатів рейтингового голосування на установчих 

зборах щодо формування нового складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) включити до складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) двох наступних за рейтинговим списком 

представників. 

3. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) унести зміни до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про затвердження 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації)». 



4. Направити протокол позачергового засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 01 лютого 2024 року до виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) для підготовки 

розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) про внесення змін до персонального 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації). 
5. Доручити секретарю Громадської ради при КМДА підготувати на 

розгляд правління Громадської ради інформацію щодо відвідування 

засідань ради членами Громадської ради 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати заяву члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Салуна В.І. щодо виключення його зі складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) 

2. Відповідно до результатів рейтингового голосування на установчих 

зборах щодо формування нового складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) включити до складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) двох наступних за рейтинговим списком 

представників. 

3. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) унести зміни до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про затвердження 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації)». 

4. Направити протокол позачергового засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 01 лютого 2024 року до виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) для підготовки 

розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) про внесення змін до персонального 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації). 
5. Доручити секретарю Громадської ради при КМДА підготувати на 

розгляд правління Громадської ради інформацію щодо відвідування 

засідань ради членами Громадської ради 
 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 



Друге питання порядку денного: 

«Про звіт голови Громадської ради за 2023 рік»  

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г.,який 

прозвітував про діяльність Громадської ради за 2023 рік. (звіт додається). 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., 

Павленко А.М., Білінський Т.В., Назаренко Б.С. 

 

 

Слухали: заступника голови Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Павленко 

А.М., який запропонував визнати роботу голови Громадської ради 

задовільною. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Схвалити звіт про діяльність Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Громадської ради за 2023 рік., що додається 

 

2. Визнати роботу голови Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї 

Г.Г. задовільною. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного: 

«Про План роботи громадської ради на 2024 рік» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації)  Кривошею Г.Г., 

який проінформував, що від членів Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

надійшли пропозиції доповнити проєкт Плану роботи Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) на 2024 рік, який завчасно був наданий на ознайомлення.  

 

Слухали: секретаря Громадської ради Слесаренко Є.І., який повідомив, що 

зауважень до надісланих пропозицій немає та запропонував затвердити план 

роботи Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) на 2024 рік 

 

Вирішили:  



1. Затвердити План роботи Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) на 

2024 рік,  що додається. 

2. Головам комітетів Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) забезпечити 

своєчасне та в повному обсязі виконання Плану роботи Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) на 2024 рік. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: 

 «Про проведення публічних звітів перед територіальною громадою міста 

Києва структурними підрозділами КМВА та КМДА за 2023 рік» 

  

Слухали: Кривошею Г.Г., який поінформував, що в минулому році, на 

засіданні Громадської ради від 15.02.2023 було прийняте рішення надіслати 

звернення до Київського міського голови та голови КМВА з метою доручити 

профільним заступникам голови та керівникам відповідних структурних 

підрозділів підготувати й провести публічні звіти про свою діяльність за 

2021-2022 роки з участю Громадської ради.  

 

Для реалізації цього рішення, були відправлені листи: вих.№231 від 

02.03.2023 до Київського міського голови та до начальника КМВА, та 

вих.№232 від 03.03.2023 до Голови постійної комісії Київської міської ради з 

питань, регламенту, депутатської етики та запобігання корупції. 

 

Кривошея Г.Г., запропонував звернутися до керівництва міста, з пропозицією 

дати доручення структурним підрозділам КМВА (КМДА) провести публічне 

звітування за 2023 рік перед громадою міста Києва із залученням 

представників Громадської ради.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Звернутися до керівництва міста, з пропозицією дати доручення структурним 

підрозділам КМВА (КМДА) провести публічне звітування за 2023 рік перед 

громадою міста Києва із залученням представників Громадської ради. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

П’яте питання порядку денного: «Про налагодження додаткової співпраці з 

окремими структурними підрозділами КМВА та КМДА» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який доповів про успішні приклади співпраці 

Громадської ради зі структурними підрозділами КМДА. Зазначив, що в 2024 



році необхідно посилити роботу комітетів Громадської ради з метою 

налагодження ефективної співпраці зі структурними підрозділами КМДА. 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти інформацію до відома. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Шосте питання порядку денного: «Про внесення змін до розпорядження 

КМДА щодо пересувної торгівлі» 

 

Слухали: Лисенка О.П., який повідомив, що з метою актуалізації та 

впорядкування схеми розміщення засобів пересувної торгівлі в місті Києві, 

врахування думки мешканців Києва, підприємців що ведуть свою діяльність 

у сфері пересувної торгівлі, районних в місті Києві адміністрацій та 

підприємницької громадськості, назріла необхідність перегляду та внесення 

змін в Розпорядження виконавчого органу Київської міської ради №731 від 

23.07.2015 року,  для чого пропонуємо Департаменту промисловості та 

розвитку підприємництва КМДА створити робочу групу для напрацювання 

необхідних змін. До складу робочої групи мають увійти представники 

Департаменту промисловості та розвитку підприємництва КМДА, 

Департаменту територіального контролю, депутати КМР, представники 

Громадської ради при КМДА, представники районних в місті Києві 

адміністрацій, підприємницької громадськості. 

 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Лисенко О.П., 

Костіков В.В. 

У результаті обговорення присутні вирішили  

 

ВИРІШИЛИ: Доручити Лисенко О.П. підготувати звернення до Директору 

Департаменту промисловості та розвитку підприємництва КМДА про 

необхідність створення спільної робочої групи з напрацювання змін до 

Розпорядження КМДА №731 від 23.07.2015, для актуалізації схеми 

розміщення засобів пересувної дрібнороздрібної торгівельної мережі в місті 

Києві. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

 

Сьоме питання порядку денного: «Про співпрацю з ТКК Київської міської 

ради щодо питань перевірки стану станцій Метрополітену» 

 



Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив про створення ТКК Київською 

міською радою «з питань встановлення причин зупинки на ділянці тунелю 

метрополітену між станціями «Либідська» та «Деміївська». Зазначив, що 

члени Громадської ради взяли участь у виїзній нараді ТКК на аварійній 

ділянці лінії метрополітену. Запропонував посилити участь представників 

Громадської ради при КМДА в роботі ТКК. Також запропонував направити 

експертний висновок Беляєва О.І. до Київського міського голови та 

профільного Департаменту КМДА з проханням провести робочу нараду 

щодо обговорення альтернативного варіанту будівництва І-ї черги метро на 

Троєщину для проведення порівняльного аналізу з існуючим варіантом та 

коригування стадії техніко-економічного (ТЕО) проекту будівництва 4-ї лінії 

метрополітену в Києві. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Базік О.М., Лисенко 

О.П., Калько Д.О., Назаренко Б.С., Білінський Т.В. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Делегувати експерта Громадської ради Беляєва О.І. та членів 

Громадської ради Базіка О.М., Калька Д.О., Лисенка О.П. для участі в 

роботі ТКК Київською міською радою «з питань встановлення причин 

зупинки на ділянці тунелю метрополітену між станціями «Либідська» 

та «Деміївська» для здійснення громадського контролю та отримання 

доступу до документації для проведення експертного аналізу. 

 

2. Направити направити експертний висновок Беляєва О.І. до Київського 

міського голови та профільного Департаменту КМДА з проханням 

провести робочу нараду щодо обговорення альтернативного варіанту 

будівництва І-ї черги метро на Троєщину для проведення 

порівняльного аналізу з існуючим варіантом та коригування стадії 

техніко-економічного (ТЕО) проекту будівництва 4-ї лінії 

метрополітену в Києві. 

 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 8.1 восьмого питання порядку денного: «Про розгляд звернення ГО 

«Вибачте що живі» та БФ «Нащадки Сагайдачного» щодо можливого 

незаконного заволодіння бюджетними коштами міста Києва» 

       

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що в зверненні ГО «Вибачте що 

живі» та БФ «Нащадки Сагайдачного» акцентується увага на ситуації, яка 

може призвести до втрати 4 млрд грн з бюджету Києва або державного 

бюджету під час повномасштабної війни. Зазначив, що джерело цієї загрози – 

дії Тамаза Сомхішвілі, громадянина Росії та екс-керівника російських 



енергетичних компаній, які можуть підтримувати окремі посадові особи 

Київської міської державної адміністрації. 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Павленко А.М., 

Калько Д.О., Назаренко Б.С., Білінський Т.В. 

ВИРІШИЛИ:  

Направити звернення ГО «Вибачте що живі» та БФ «Нащадки Сагайдачного» 

до Генерального прокурора України Андрія Костіна, Голови Офісу 

Президента Андрія Єрмака та Київського міського голови Віталія Кличка та 

тримати на контролі розгляд даного питання. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 8.2 восьмого питання порядку денного: «Про розгляд звернення 

Дмитра Калька щодо звернення до начальника Київської міської військової 

адміністрації, Попка Сергія Миколайовича для вжиття заходів щодо введення 

у дію Протоколів Ради оборони міста Києва відповідними розпорядженнями 

та забезпечення виконання положень Указу Президента України №493/92 та 

Положення № 731 щодо державної реєстрації тих НПА, які 

зачіпають права людини» 

 

       

Слухали: Калька Д.О., який поінформував по суті звернення та запропонував 

звернутися до начальника КМВА, Попка С.М. для вжиття заходів щодо 

введення у дію Протоколів Ради оборони міста Києва відповідними 

розпорядженнями та забезпечення виконання положень Указу Президента 

України №493/92 

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити Кальку Д.О. підготувати звернення до начальника КМВА, Попка 

С.М. для вжиття заходів щодо введення у дію Протоколів Ради оборони міста 

Києва відповідними розпорядженнями та забезпечення виконання положень 

Указу Президента України №493/92 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 8.3 восьмого питання порядку денного: «Про стан реагування на 

звернення Громадської ради при КМДА та виконання рішень Громадської 

ради при КМДА  комітетами та окремими членами ГР.» 

 

       

Слухали: Павленко А.М., який запропонував зробити вибірку протокольних 

рішень за період з 2021 по 2023 рік включно з метою проведення аналізу 



врахування міською владою пропозицій Громадської ради та ефективність 

виконання рішень комітетами Громадської ради 

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити секретарю Громадської ради зробити вибірку протокольних рішень 

за період з 2021 по 2023 рік включно з метою проведення аналізу врахування 

міською владою пропозицій Громадської ради та ефективність виконання 

рішень комітетами Громадської ради 

 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 8.4 восьмого питання порядку денного: «Про розгляд інформації за 

підсумками проведеного Комітетом з питань охорони здоров’я та соціальної 

політики, внутрішньо переміщених осіб та учасників бойових круглого столу 

від 29.11.2023» 

    

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що 29 листопада 2023 року 

відбувся круглий стіл організований Громадською радою при КМДА та 

присвячений проблемам інвалідів, Петровський В.Б. ділиться отриманими 

листами-відповідями від департаментів, в яких стверджується, що в Києві з 

безбар’єрністю все в порядку. Однак він висловлює сумніви у реальній 

ефективності їхніх заходів та стверджує, що проблема залишається 

актуальною. Зокрема, Петровський В.Б. висловлює обурення стосовно 

складнощів доступу маломобільних груп населення до об’єктів, 

передбачених військовим станом, а також вказує на численні недоліки в 

системі працевлаштування інвалідів, які розкриваються у відповіді 

Департаменту промисловості та підприємництва.  Листи від департаментів 

говорять про планові перевірки та виправлення виявлених недоліків. Проте, 

Петровський В.Б. підкреслює, що ситуація з безбар’єрністю в місті 

залишається непокращеною, і висловлює сумніви стосовно ефективності 

роботи департаментів.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити Петровському В.Б. підготувати звернення до Київського міського 

голови та голові Постійної комісії Київської міської ради з питань охорони 

здоров’я та соціальної політики щодо необхідності внесення змін до Рішення 

Київської міської ради від 29.10.2009 №520/2589 «Про Порядок розроблення, 

затвердження та виконання міських цільових програм у місті Києві» 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 



який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

 

 

 

 

Голова 

Громадської ради                                                               Геннадій  КРИВОШЕЯ 

 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                              Євгеній СЛЕСАРЕНКО 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Громадська рада при КМДА 

ЗВІТ про роботу за 2023 рік 

1. Звіт Громадської ради при КМДА можна сформувати на основі: 

- Проведених засідань громадської ради, комітетів та постійних робочих груп, участі в 

робочих групах, засіданнях комісій, робочих зустрічей, нарадах та інших форматів 

співпраці з органами влади. 

- Організації, проведення та участі у заходах (форуми, круглі столи, гуманітарна 

діяльність, волонтерська робота, тощо). 

2. Кількісний склад членів Громадської ради нараховує – 35 чоловік. Серед яких також 

представлені 9 голів громадських рад при РДА, що дає нам можливість активно 

співпрацювати з членами ГР в кожному районі та враховувати думку громадськості на 

місцях. 

- Розподіл членів ГР за основними напрямками роботи в період воєнного стану. 

- Так як і минулого 2022 року так 2023 року, окремо хочу подякувати нашим воїнам та 

захисникам, які зараз служать в ЗСУ – Андрій Агєєв, Костянтин Бричук, Федір Мотін, 

Богдан Назаренко, Юрій Палієв, Сергій Тамарін та Віктор Чесак. 

- Хочу відмітити членів ГР, які займаються питанням підготовки та допомоги нашим 

ЗСУ – Геннадій Сінцов, Всеволод Терентьєв. 

- Окремо хочу подякувати кожному члену Ради які беруть активну у волонтерській 

роботі. 

3. Організація і проведення засідань ГР 

- За період 2023 року було проведено 5 засідань. (Всього 13 засідань, з 11.11.21р.) 

- За весь період було розглянуто 86 питань порядку денного.  

4.  Найважливіші питання, які розглядала Громадська рада та комітети: 

4.1. Про співпрацю та підтримку волонтерського руху в місті Києві.  

- Громадська рада виступила основним співорганізатором третього Київського Форуму 

Волонтерів, за участю представників місцевої та центральної влади, в тому числі за 

участю заступниці Міністра оборони України – Ганни Маляр. 

- У форумі взяло участь більше 400 волонтерів, які представили участь близько 250 

громадських та благодійних організацій. 

- За підтримки ініціативи Громадської ради більше 70 чоловік (волонтерів) були 

відзначені подяками Київського міського голови. Загалом за 2 роки відзначено більше 

140 чоловік. 

- Серед активних організаторів ГР маємо відмітити: Анатолій Павленко, Олександр 

Лисенко, Артур Аракелян, Іван Степурін, Євген Слесаренко, Лазуренко Марина та 

Євген Шкулій. 

- У форумах взяли участь як керівництво та представники КМВА, КМДА, РДА та 

профільних міністерств, ЦОВ, а також народні депутати України. 

4.2. Щодо розробки та затвердження Концепції опанування державної мови в місті 

Києві. (Іван Степурін). 

- За нашою ініціативою при КМДА працювала робоча група. Була напрацьована 

відповідна Концепція щодо опанування та підтримки української мови. 

- У 2024 році Громадська рада планує зосередити увагу міської влади саме на розробці та 

затвердженні Програми опанування української мови в Києві.  

4.3. Про звіти структурних підрозділів Київської міської державної адміністрації 

(КМВА).  



- За ініціативи Громадської ради майже всі структурні підрозділи розпочали проведення 

звітування перед громадою про свою діяльність у період воєнного стану за 2022  рік. 

- В планах на 2024 рік також є ініціатива щодо продовження відповідного звітування за 

участю представників громадськості. 

4.4. Про підтримку людей з інвалідністю та ГО що працюють у сфері соціального 

захисту (Володимир Петровський та Олександр Лисенко).  В 2023 році Комітетом з 

питань охорони здоров’я та соціальної політики, внутрішньо переміщених осіб та 

учасників бойових дій було проведено: 

- 4 засідання Комітету (08.02.2023, 26.05.2023, 20.10.2023, 10.12.2023), 

- моніторинг Пунктів незламності в Печерському районі міста Києва (жовтень 2023) на 

предмет доступу до укриттів людей з обмеженими можливостями, 

- круглий стіл в КМДА з питань щодо захисту людей з інвалідністю (29.11.2023), 

- участь у роботі щодо підготовки змін та доповнень до законопроєкту № 5344-д 

- здійснювалася постійна робота зі зверненнями киян та інша поточна діяльність, 

запланована на 2023 рік 

4.5. Про організацію робочих нарад спільно з представниками місцевої влади в районах 

міста Києва щодо перевірки та підготовки укриттів цивільного захисту (Аракелян, 

Лисенко).  

4.6. Про підтримку малого бізнесу в Києві в період воєнного стану.  

- Проведено круглий стіл спільно з представниками місцевої влади.  

- Напрацьовані механізми подальшої співпраці щодо участі представників Асоціації 

малого бізнесу в комісії з питань демонтажу. 

4.7. Про активну участь та підтримку членів громадської ради щодо передачі комплексу 

«Спартак» з державної до комунальної власності. (Білінський, Потабенко) 

4.8. Про підтримку ініціативних груп жителів міста Києва щодо незаконних забудов: 

- Парк імені Івана Багряного (Пушкіна). Направлено ряд звернень щодо перевірки 

законності будівництва. 

- Щодо незаконного будівництва біля Солом’янського ландшафтного парку, вул. 

Генерала Шаповала (1-3) (Механізаторів). 

- Будівництво на вул. Мечнікова, 7Б.  

4.9. Інші питання, серед яких (питання належного забезпечення укриттів, відсутності 

фінансових надходжень до міського бюджету від оренди земельних ділянок (Дмитро 

Калько), питання антикорупційної політики, тощо) 

 

5. Співпраця з депутатським корпусом ВРУ та КМР (участь у засіданнях відповідних 

комісій Київради, круглих столах та прес-конференціях (Дмитро Калько, Олександр 

Лисенко, Володимир Петровський, Анатолій Павленко, Євген Слесаренко, Євген 

Шкулій, Артур Аракелян, Ігор Потабенко, Степурін Іван та інші) 

6. Використання коштів з міського бюджету за 2022-2023 роки – 0,00 грн. (не 

використовувались). 

7. Наявність окремого приміщення для розміщення ГР – не виділено.  

- Потребує вирішення. 

8. Співпраця з відповідальним Департаментом суспільних комунікацій – здійснюється на 

постійній основі. 

- Організація і проведення спільних заходів в ХАБах міста Києва. 

9. Співпраця зі структурними підрозділами КМДА (КМВА).  

Найбільше ефективні в співпраці з Громадською радою протягом 2023 року: 

- Департамент суспільних комунікацій; 

- Департамент молоді та спорту; 



- Департамент соціальної політики; 

- Департамент культури; 

- Департамент муніципальної безпеки; 

- Департамент територіального контролю міста Києва; 

- Департамент промисловості та розвитку підприємництва;  

- Департамент (Центр) надання адміністративних послуг; 

- Департамент транспортної інфраструктури з вересня 2023 року. 

- Департамент культурної спадщини. 

 

Голова  

Громадської ради при КМДА                                          Геннадій КРИВОШЕЯ 

 

Додаток до звіту: 

1. Перелік основних заходів проведених за ініціативи та сприяння Комітет з питань 

культури, міжнародних зв’язків та туризму Громадської ради при КМДА 

(відповідальний Іван Степурін) 

2.  

1.   Музично-літературні зустрічі у Головному військовому клінічному 

шпиталі України з артистами та письменниками. (4 події) 

 

2.  Цикл літературно-освітніх зустрічей "Мудрий Київ-град"  у Національній 

бібліотеці ім. Ярослава Мудрого з визначними киянами. (10 події) 

 

3.  Презентація книг Київської воєнно-патріотичної та соціальної тематики 

спільно з КИЇВІНФОРМ (понад 30 події) 

 

4.  Цикл творчих зустрічей із легендарними киянами лівобережжя 

"Літературний лівий берег" у Дніпровському районі Києва. (10 події) 

 

5.  Цикл творчих зустрічей із легендарними киянами Оболоні "Літературна 

Оболонь" у бібліотеках Оболонського району спільно з Українською 

бібліотечною асоціацією. (5 події) 

 

6.  Цикл творчих зустрічей із легендарними киянами Подолу "Літературний 

Поділ" у бібліотеках Подільського району спільно з УБА. (5 події) 

 

7.  Презентація книги "Глушков" до 100-річчя Віктора Глушкова в бібліотеці 

ім. Ярослава Мудрого.  

 

8.  Міжнародна Україно-польська конференція в сфері культури та туризму  

9.  Міжнародний фестиваль літературних перекладачів КОЧУР-ФЕСТ.  

 

 


